
Protokoll fart vid Styrelsemöte för Alhällan SIFT måndag 2015-12-14

Mötets öppnande.
Ordförande Kurt Hagström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Genomgång av protokoll från föregående mate.
Godkändes.

Sophantering, anslagstavla, soprummet och containrar-
NSIZ har inkommit med förtydligande ang. avgift for "last dörr". Avgiften har alltid funnits, men

numera specificeras den på fakturorna.

Gemensamma utrymmen, lekplatser, belysning, carportar & grönområde.
Styrelsen diskuterade att eventuellt sätta en sten på gräset vid södra parkeringsplatsen.

Försäkringar. Villaägarna?
Styrelsen har fått bekräftat att försäkringen foreningen har hos Villaägarna täcker allt tänkbart. Så som

skador på föreningens egendomar (carportar, soprummet)

Vid protokollet

Inkomna rapporter och skrivelser.
Se nedan.

Ekonomirapport.
Föreningens ekonomi är fortsatt god.

Datum far nästa mate.
Måndagen den 25/1 kl: 19:00

Närvarande:
Kurt Hagström
Jesper Granath
Connie Olsen
Jonny Andersson
Benny Carlsson
Joakim Margell
Frånvarande:
Caroline Klang
Emma Andersson

Jesper Granath

.Kurt HagströmJusteras


